



## **URSI Resolution passed at the Montreal GASS, August 2017**

### **U.4. Membership Status of Bulgaria and Ukraine**

The URSI Council,

Considering,

1. That Bulgaria and Ukraine are currently Members of URSI;
2. That Bulgaria and Ukraine have not paid their annual contributions for more than two years;
3. That URSI has not received a response regarding whether Bulgaria and Ukraine wish to continue their current status;
4. That URSI would like to continue relations with Bulgaria and Ukraine, and hopes that they may once again become active in URSI;

resolves

to maintain Bulgaria and Ukraine as Associate Members of URSI.

Adhésion de la Bulgarie et l'Ukraine

Le Conseil de l'URSI,

Considérant,

1. que la Bulgarie et l'Ukraine sont actuellement membres de l'URSI;
2. que la Bulgarie et l'Ukraine n'ont pas payé leurs contributions annuelles depuis plus de deux ans;
3. que l'URSI ne reçoit pas de réponse au sujet si la Bulgarie et l'Ukraine souhaitent continuer leur état actuel;
4. que l'URSI souhaite poursuivre les relations avec la Bulgarie et l'Ukraine et espère qu'ils peuvent redevenir actives dans URSI;

décide

de maintenir la Bulgarie et l'Ukraine comme membres associés de l'URSI.